



**F.W. KLEVER GmbH**

Hauptstraße 20 • 84168 Aham • Germany

Tel.: +49 (0) 8744 96 99 0

Fax: +49 (0) 8744 96 99 96

VR-Bank Isar-Vils eG

Internet: [www.ballistol.de](http://www.ballistol.de)

E-Mail: [info@ballistol.de](mailto:info@ballistol.de)

IBAN: DE41 7439 2300 0000 1313 00



ES WIRKT.

## KONFORMITÄTSERKLÄRUNG

Die von der F.W. KLEVER GmbH hergestellten und von der BALLISTOL GmbH vertriebenen Produkte erfüllen alle anwendbaren und uns bekannten europäischen Bestimmungen sowie Vorschriften inklusive der GPSR (Verordnung für allgemeine Produktsicherheit). Außerdem werden die Vorschriften der UK Aerosol Dispensers Regulations 2009 eingehalten und unsere Produkte zum Teil unter GMP (Good Manufacturing Praxis) hergestellt.

Die Firma ist nach DIN ISO 9001:2015 zertifiziert und wird jährlich überprüft.

## CONFORMANCE EXPLANATION

all products manufactured by F.W. KLEVER GmbH and distributed by BALLISTOL GmbH comply with all applicable European regulations known to us including GPSR (General Product Safety Directive). In addition, the provisions of the UK Aerosol Dispensers Regulations 2009 are complied with and products are partly manufactured under GMP (Good Manufacturing Praxis) standard.

The company is certificated according to German Institute for Standardization DIN ISO 9001:2015 and is verified and certificated yearly.

Aham, den 29.10.2024

F.W. KLEVER GmbH  
Chem. - Pharm. Fabrik

Andreas Zettler  
CEO